
Zápis z jednání komise pro sport dne 7. 1. 2016 

 

Přítomni:  p. Novotný (předseda), Boška, Švarc, Hladílek, Matas, Valík, Drda (tajemník komise) 

Omluven: p. Marek 

 

Program: 

1. Návrhy na přidělení dotací na celoroční podporu a na projekty na 1. pololetí 

2. Různé 

  

Ad 1) Komise diskutovala způsob dělení žadatelů do kompetence kulturní a sportovní komise – na 

příští rok bude třeba projednat předem. 

Pan Novotný navrhl nechat na druhé pololetí na projekty  částku 40 000 Kč.  

K žádosti Equilibrum Education komise konstatovala, že datum konání akce (červenec) spadá do 2. 

pololetí. Zároveň upozorňuje, že žádost nesplňuje požadavky vyhlášeného programu (spoluúčast je 

určena na odměny pořadatelům). 

Návrh rozdělení dotací: 

TOM Orientační běh     7 000 Kč 

Taekwon-do    25 000 Kč 

SK Roztoky         185 000 Kč                                    

TJ Sokol                            233 000 Kč  

Při rozdělení dotací komise vycházela z členské základny včetně podílu dětí, z nákladů a možných 

příjmů organizací. 

 

Ad 2)  Různé: 

Pan Hladílek vznesl dotaz, v jakém stádiu je projekt sportovního hřiště v Žalově. Pan Novotný 

informoval, že v rozpočtu města je vyčleněno 180 000 Kč na projektovou přípravu. 

 

Příští jednání  bude svoláno podle potřeby.   

 

 

Zapsal: Drda     Ověřil: Novotný 


